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EASYKNIT INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED 

永義國際集團有限公司*  

(於百慕達註冊成立之有限公司) 

(股份代號: 1218) 

 

澄清公佈 

盈利警告 
 

茲提述本公司日期為 2019年 11月 1日有關盈利警告之公佈（「該公佈」）。除本公佈

另有界定者外，本公佈所用詞彙與該公佈所界定者具有相同涵義。 

 

董事會謹此宣佈該公佈英文版出現編印之誤。 

 

該公佈第二段中的句子： 

 

“The expected loss for the Period is primarily due to (i) the loss on deemed disposal of equity 

interests in an associate; (ii) the decrease in revenue generated from the sales of properties since 

the Group did roll out new properties during the Period; (iii) the decrease in gain on changes 

in fair value of investment properties; and (iv) the increase in impairment loss of financial 

assets.” 

 

實際應陳述為： 

 
“The expected loss for the Period is primarily due to (i) the loss on deemed disposal of equity 

interests in an associate; (ii) the decrease in revenue generated from the sales of properties since 

the Group did not roll out new properties during the Period; (iii) the decrease in gain on changes 

in fair value of investment properties; and (iv) the increase in impairment loss of financial 

assets.” 

 

除上述澄清外，該公佈所有內容維持不變。 

 

股東及有意投資者於買賣本公司股份時務必審慎行事。 

 



 

     承董事會命  

     永義國際集團有限公司  

     主席兼首席行政總裁 

   謝永超  

  

香港，2019年11月4日  

 
 

於本公佈日期，董事會成員包括執行董事謝永超先生、雷玉珠女士及官可欣女士；以及獨立非
執行董事徐震港先生、莊冠生先生及韓譚春先生。 

 

* 僅供識別 


